

Anerkennung von Studienleistungen aus dem Ausland für Master-Studiengänge (Prüfungsordnung PO 2021)

Einleitung

Mit dem Angebot für Auslandssemester an Partnerhochschulen der WiSo-Fakultät bietet die Fakultät ihren Master-Studierenden die Möglichkeit Studienleistungen im Ausland zu absolvieren und diese – ohne Studienzeitverlängerung – in das Kölner Masterstudium einzubringen. Diese Anerkennungsmöglichkeiten bestehen prinzipiell für Auslandsstudien im Masterbereich (s. die jeweilige Prüfungsordnung) unabhängig davon, ob diese im Rahmen einer Universitätskooperation oder als Freemover absolviert werden (s. Informationen auf der Homepage des Zentrums für Internationale Beziehungen (ZIB) der WiSo-Fakultät im Bereich outgoing students zu [STAP Master](#) und zu [Freemover](#).)

Neben der Anerkennung von einzelnen Kursen besteht die Möglichkeit weitere Module (Studies Abroad ...) im Ausland zu absolvieren. Informationen, Ansprechpartner und formale Hinweise des Prüfungsamtes für die Anerkennung sind auf der Homepage des [WiSo Anrechnungszentrums](#) aufgeführt. Nach Abschluss des Auslandssemesters kann der Antrag auf Anerkennung ausschließlich über das [WiSo Anrechnungszentrum](#) gestellt werden. Ergänzend zu dem (vom ZIB verifizierten) Transcript of Records sind auch Modulbeschreibungen/Syllabi mit der Antragstellung einzureichen.

Beratung und Anerkennung von einzelnen Kursen

Ansprechpartner für die Anerkennung von einzelnen Kursen ist ausschließlich das [WiSo Anrechnungszentrum](#), das auch die Möglichkeit einer (online) Vorabprüfung von Einzelkursanerkennungen bietet.

Beratung für Anerkennungsmodule ‚Studies Abroad ...‘

Die Beratung für die Studies Abroad Module erfolgt durch die Koordinatoren des Zentrums für Internationale Beziehungen (ZIB). Für Master ‚Studies Abroad...‘ Module ist die Koordinatorin Jutta Reusch (Jutta.Reusch@uni-koeln.de) Ansprechpartner, s. folgende Übersicht.

Übersicht – Kontaktstellen zu Anerkennungen aus dem Ausland			
Zielgruppe	Vorgang		Kontakt
Master-Studierende <i>(nicht MIM/CEMS, nicht Economic Research, nicht Double Master)</i>	Einzelkurse	Vorabprüfung	WiSo Anrechnungszentrum
	Einzelkurse	Abschließende Anerkennung*	WiSo Anrechnungszentrum
	Module: Studies Abroad	Vorab-Beratung	Jutta.Reusch@uni-koeln.de
	Module: Studies Abroad	Abschließende Anerkennung*	WiSo-Anrechnungszentrum
Business Analytics & Econometrics	Studies Abroad in Business Analytics or Econometrics (Schwerpunktbereich)	Vorabprüfung & abschliessende Anerkennung*	WiSo Anrechnungszentrum
Business Analytics & Econometrics	Studies Abroad I and II (Ergänzungsbereich)	Vorab-Beratung	Jutta.Reusch@uni-koeln.de
Business Analytics & Econometrics	Studies Abroad I und II (Ergänzungsbereich)	Abschliessende Anerkennung*	WiSo-Anrechnungszentrum
MIM/CEMS	Beratungen zu Anerkennung erfolgen durch die CEMS Programme Manager		
Double Master	Beratungen zu Anerkennung erfolgen durch die Double Master's Programme Manager		
Economic Research	Beratungen zu Anerkennungen* erfolgen durch die Programm Direktoren der Economic Research		

*ein vom ZIB bearbeitetes/zertifiziertes Transcript of Records des Auslandssemesters erforderlich

ECTS

Für Universitäten, die keine ECTS anwenden, muss vor Studienantritt ein Umrechnungskurs von dortigen credits zu ECTS ermittelt werden. Bereits ermittelte Umrechnungskurse sind in der [WEX-international](#)-Datenbank im Bereich ‚View International Options‘ für STAP-Programmteilnehmer und Freemover einsehbar.

Sollte eine Universität nicht in der WEX-International Datenbank mit Umrechnungskurs gelistet sein, liegt es in der Verantwortung des/der Studierenden rechtzeitig vor Planung und Antritt des Auslandssemesters die für die Ermittlung des Umrechnungskurses erforderlichen Dokumente den Koordinatoren im ZIB zur Verfügung zu stellen.

Allgemeine Vorgaben für die Anerkennungsmodule (Master) ‚Studies Abroad...‘ PO 2021

- Alle Kurse müssen mit einer Prüfungsleistung abschließen. Alle Kurse müssen auf der Notenübersicht (Transcript of Records) der Gasthochschule mit Kurstitel, Bewertung der Prüfungsleistung und Leistungspunkten aufgeführt sein.
- Prüfungsleistungen in Modulen (Veranstaltungen), die bereits in Köln erbracht wurden – bestandene wie nicht bestandene – können nicht mehr anerkannt werden.
- Für die Anerkennung eines Moduls ist Voraussetzung, dass dieses noch gemäß der jeweiligen Prüfungsordnung und jeweiligen Studienstruktur belegbar ist.
- Es werden nur im Ausland absolvierte Kurse des Graduate-Level anerkannt.
- Sollte ein Graduate-Kurs an der Gasthochschule einen Grundlagenkurs darstellen (erkennbar am Kurstitel ‚Introduction to ...‘, ‚Principles of ...‘, ‚Foundations of...‘ o.ä.), so ist vor dem Auslandssemester die Anerkennungsfähigkeit mit dem ZIB abzuklären.
- Es werden nur Fachkurse akzeptiert, die der allgemeinen fachlichen Ausrichtung des Ergänzungsbereiches des jeweiligen Studiengangs entsprechen. Der Nachweis für die fachliche Ausrichtung eines Kurses bietet ausschließlich die Kursbeschreibung und nicht die veranstaltende Einheit.
- Die für die Anerkennung in die Module ‚Studies Abroad‘ eingereichten Module müssen folgende Vorgaben an die Workload erfüllen:
 - mind. 5 ECTS -> 6 ECTS Modul ‚Studies Abroad‘
 - mind. 10 ECTS -> 12 (2 x 6) ECTS Module ‚Studies Abroad‘
 - mind. 15 ECTS -> 18 (3 x 6) ECTS Module ‚Studies Abroad‘
 - mind. 20 ECTS -> 24 (4 x 6) ECTS Module ‚Studies Abroad‘
- Bitte beachten Sie hierzu auch die in der angehängten Tabelle dargestellten studiengang- und modulspezifischen Vorgaben zur Anerkennung einzelner Fachbereiche in den jeweiligen Modulen.

Spezielle Vorgaben für die Anerkennungsmodule (Master) ‚Studies Abroad ...‘

Die Übersicht auf den Folgeseiten listet pro Studiengang die verschiedenen Anerkennungsmodule und die speziellen Anerkennungsbedingungen auf.

Anerkennungsmodulare (Master) 'Studies Abroad ...' (PO 2021)						Spezielle Vorgaben <small>(s.auch Allgemeine Vorgaben auf den vorherigen Seiten dieses Merkblatts)</small>	
Studiengang	Basisbereich	Ergänzungsbereich	Schwerpunktbereich	Modultitel s. Modulhandbuch <small>https://wiso.uni-koeln.de/de/studium/dokumente-und-medien/master-po-2021</small>	ECTS	Anerkennung aus Bereichen:	Ausschluss
Politikwissenschaft (PO 2021)		Studies Abroad I <i>oder</i>		Studies Abroad (PoWi) I und II	2 x 6	Politik / Soziologie / VWL / Geschichte / Islamische Kultur	keine Anerkennung von Prüfungen, die dem Basisbereich zugeordnet werden können
		Studies Abroad II		Studies Abroad (PoWi) I, II, III, IV	4 x 6	Politik / Soziologie VWL / Geschichte / Islamische Kultur	keine Anerkennung von Prüfungen, die dem Basisbereich zugeordnet werden können
BA - Accounting (PO 2021)		Studies Abroad		Studies Abroad (Business Administration) I, II, III, IV	4 x 6	BWL / VWL	keine Anerkennung von Prüfungen, die dem Schwerpunktbereich zugeordnet werden können
BA - Corp. Dev. (PO 2021)		Studies Abroad		Studies Abroad (Business Administration) I, II, III, IV	4 x 6	BWL / VWL	keine Anerkennung von Prüfungen, die dem Schwerpunktbereich zugeordnet werden können.
BA - Finance (PO 2021)		Studies Abroad		Studies Abroad (Business Administration) I, II, III, IV	4 x 6	BWL / VWL	keine Anerkennung von Prüfungen, die dem Schwerpunktbereich zugeordnet werden können
BA - Marketing (PO 2021)		Studies Abroad		Studies Abroad (Business Administration) I, II, III, IV	4 x 6	BWL / VWL	keine Anerkennung von Prüfungen, die dem Schwerpunktbereich zugeordnet werden können
BA - SCM (PO 2021)		Studies Abroad		Studies Abroad (Business Administration) I, II, III, IV	4 x 6	BWL / VWL	keine Anerkennung von Prüfungen, die dem Schwerpunktbereich zugeordnet werden können
Business Analytics & Econometrics (PO 2021)		Studies Abroad I		Studies Abroad (Business Analytics & Econometrics) I	6	BWL, VWL, Information Systems, Bus. Analytics, Econometrics	keine Anerkennungen von Prüfungen, die dem Basisbereich oder dem Pflichtbereich im Schwerpunktbereich zugeordnet werden können
		Studies Abroad II		Studies Abroad (Business Analytics & Econometrics) II	6	BWL, VWL, Information Systems, Bus. Analytics, Econometrics	
			Bus. Analytics Track	Studies Abroad in Bus. Analytics I	6	Business Analytics	
			Bus. Analytics Track	Studies Abroad in Bus. Analytics II	6	Business Analytics	
			Bus. Analytics Track	Studies Abroad in Bus. Analytics III	6	Business Analytics	
			<i>oder</i>				
			Econometrics Track	Studies Abroad in Econometrics I	6	Econometrics	
			Econometrics Track	Studies Abroad in Econometrics II	6	Econometrics	
Economics (PO 2021)			Economics	Studies Abroad in Economics I	6	VWL	keine Anerkennung von Prüfungen die dem Basisbereich zugeordnet werden können
			Economics	Studies Abroad in Economics II	6	VWL	
			Economics	Studies Abroad in Economics III	6	VWL	
			Management & Social Sciences	Studies Abroad (Economics) I und Studies Abroad II	2 x 6	BWL / SoWi <i>(und ausgewählte Kurse folgender STAP Partner Universitäten*)</i>	
Gesundheitsökonomie (PO 2021)			Management	Studies Abroad in Health Care Management V	6	Gesök / BWL / VWL / SoWi / Medizin	keine Anerkennung von Prüfungen die dem Basisbereich zugeordnet werden können
			Medizin	Studies Abroad in Health Care Management I	6	Gesök / BWL / VWL / SoWi / Medizin	
			System	Studies Abroad in Health Care Management II	6	Gesök / BWL / VWL / SoWi / Medizin	
			Medizin	Studies Abroad in Health Care Management III	6	Gesök / BWL / VWL / SoWi / Medizin	
			BWL	Studies Abroad in Health Care Management IV	6	Gesök / BWL / VWL / SoWi / Medizin	
Information Systems (PO 2021)			Information Systems	Studies Abroad in Information Systems	6	Information Systems / Informatics	keine Anerkennung von Prüfungen, die dem Basisbereich und dem Schwerpunktbereich Information Systems zugeordnet werden können
		Studies Abroad		Studies Abroad (Information Systems) I, II, III, IV	4 x 6	BWL / VWL / SoWi	keine Anerkennung von Prüfungen, die dem Basisbereich zugeordnet werden können
Soziologie: Social and Economic Psychology (PO 2021)		Studies Abroad I <i>oder</i>		Studies Abroad (Sociology) I und II	2 x 6	BWL / VWL / SoWi	keine Anerkennung von Prüfungen, die dem Basisbereich zugeordnet werden können
		Studies Abroad II		Studies Abroad (Sociology) I, II, III, IV	4 x 6	BWL / VWL / SoWi	keine Anerkennung von Prüfungen, die dem Basisbereich zugeordnet werden können
Soziologie: Social Research (PO 2021)		Studies Abroad I <i>oder</i>		Studies Abroad (Sociology) I und II	2 x 6	BWL / VWL / SoWi	keine Anerkennung von Prüfungen, die dem Basisbereich zugeordnet werden können
		Studies Abroad II		Studies Abroad (Sociology) I, II, III, IV	4 x 6	BWL / VWL / SoWi	keine Anerkennung von Prüfungen, die dem Basisbereich zugeordnet werden können
Wirtschaftspädagogik (PO 2021)		Studies Abroad		EB Studies Abroad (Economic & Business Education) I, II, III, IV	4 x 6	BWL / VWL / SoWi	EB Studies Abroad steht nur für: Studienrichtung II, Betriebliches Profil zur Verfügung
International Management (PO 2021)	Beratung zu den Modulen 'Studies Abroad (International Management)' erfolgt durch die CEMS Programme Manager (im Zentrum für Internationale Beziehungen)						
Economic Research (PO 2021)	Beratung zu den Modulen 'Studies Abroad (Economic Research)' erfolgt durch die Economic Research Programm Direktoren						
Double Degree students (PO 2021)	Beratung zu den Modulen 'Studies Abroad' erfolgt durch die Double Master's Programme Manager (im Zentrum für Internationale Beziehungen)						

* Aarhus University (Economics), University of Amsterdam (Economics), University Clermont Auvergne (Economics), Hitotsubashi University (Economics), ITAM (Economics), Kobe University (Economics), Keio University (Economics), Université Paris I, Pantheon-Sorbonne (Economics)

Credit transfer from studies taken abroad for master's degrees Examination Regulations (ER) 2021

Introduction

The WiSo Faculty offers its master's students the possibility to study abroad at partner universities and to transfer credits obtained abroad to their degree at the University of Cologne without having to extend their studies. Credit transfer is generally possible for all studies abroad at master's level (see the respective examination regulation), regardless of whether you are planning to study abroad at a partner university or as a freemover (please visit the website of the International Relations Center (ZIB) for more information on [STAP Master's](#) and [freemover](#).)

In addition to credit transfer of individual courses, it is possible to take further modules 'studies abroad'. For further information, contacts and official notices by the Examination Office please visit the [WiSo Credit Transfer Centre homepage](#). Applications for credit transfer are made (with the Transcript of Records (certified by the ZIB) and module descriptions/syllabi) through the WiSo Credit Transfer Centre when you return from your studies abroad.

Consultation and credit transfer of individual courses

The [WiSo Credit Transfer Centre](#) is the main point of contact for the transfer of individual course credits. It can check in advance whether credit transfer of individual courses is possible for your chosen university.

Consultation and credit transfer for the modules 'Studies Abroad'

For further information and advice on the modules 'Studies Abroad' please contact the International Relations Center (ZIB) at the WiSo Faculty. Contact for 'Studies Abroad...' modules in the master's programmes: Jutta Reusch (Jutta.Reusch@uni-koeln.de).

Overview – contact points for credit transfer

Target Group	Process		Contact
Master Students <i>(no MIM/CEMS, no Double Master, no Economic Research)</i>	Individual Course	Preliminary check	WiSo Credit Transfer Center
	Individual Course	Final credit transfer*	WiSo Credit Transfer Center
	Modules: Studies Abroad	Pre-consultation	Jutta.Reusch@uni-koeln.de
	Module: Studies Abroad	Final credit transfer*	WiSo Credit Transfer Center
Business Analytics & Econometrics	Studies Abroad in Business Analytics or Econometrics (Schwerpunktbereich)	Preliminary check & final credit transfer*	WiSo Anrechnungszentrum
Business Analytics & Econometrics	Studies Abroad I and II (Ergänzungsbereich)	Preliminary check	Jutta.Reusch@uni-koeln.de
Business Analytics & Econometrics	Studies Abroad I und II (Ergänzungsbereich)	Final credit transfer*	WiSo-Anrechnungszentrum
MIM/CEMS	Consultations for credit transfer are provided by the CEMS Programme Managers.		
Double Master	Consultations for credit transfer are provided by the Double Masters Programme Managers.		
Economic Research	Consultations for credit transfer* are provided by the Programme Director Economic Research		

*a Transcript of Records from the semester abroad must first be processed/verified by the ZIB

ECTS

If the host university does not use the ECTS system, it will be necessary to determine a credit conversion rate before starting your term abroad. A list of existing conversion rates for STAP students and freemovers is available in the [WEX database](#) in the section 'View International Options'.

Should a university not be listed in the WEX database with a conversion rate, students will be responsible themselves for collecting the necessary information prior to studying abroad, and submitting the relevant documents to the International Relations Center.

General credit transfer requirements for the 'Studies Abroad' modules (ER 2015 and 2021)

- All courses must be completed by an assessment. All courses must be listed on the transcript of records provided by the host university, including course title, exam assessment and number of credit points awarded.
- Credit transfer is not possible for courses already taken at the University of Cologne (passed or failed).
- A prerequisite for the credit transfer of a module is that it can still be taken in accordance with the respective examination regulation and study structure.
- Credit transfer is only possible for graduate-level courses completed abroad.
- Should a graduate-level course at the host university be an introductory course (if the course title reads 'Introduction to...', 'Principles of...', 'Foundations of...' or similar), you should check with the International Relations Center as to whether credit transfer is possible.
- Only courses that meet the general academic orientation of the supplementary category of the respective programme will be accepted. A course's subject matter can only be determined by the course description.
- Courses and modules for credit transfer must meet the minimum workload:
 - at least 5 ECTS ➔ 6 ECTS module 'studies abroad'
 - at least 10 ECTS ➔ 12 (2 x 6) ECTS modules 'studies abroad'
 - at least 15 ECTS ➔ 18 (3 x 6) ECTS modules 'studies abroad'
 - at least 20 ECTS ➔ 24 (4 x 6) ECTS modules 'studies abroad'
- In addition to the general credit transfer requirements, there are subject- and module-specific requirements for credit transfer.

Specific credit transfer requirements for the 'Studies Abroad' modules

The chart on the next pages lists the specific credit transfer requirements by course and subject area per degree programme.

		(Master) Modules "Studies Abroad" (ER 2021)				Special Requirements <small>(see also "general requirements" on previous pages)</small>	
Study programme	Core section	Supplementary section / Group	Specialisation section / Group	Module (see Module catalogue) <small>https://wiso.uni-koeln.de/en/studies/documents-and-media/master-er-2021</small>	ECTS	credit transfer from following study areas:	Exclusion
Political Science <i>(ER 2021)</i>		Studies Abroad I		Studies Abroad (PoWi) I und II	2 x 6	Political Sciences, Sociology, Economics, History, Islamic Culture	No credit transfer for courses that could be assigned to the core section
		or Studies Abroad II		Studies Abroad (PoWi) I, II, III, IV	4 x 6	Political Sciences, Sociology, Economics, History, Islamic Culture	No credit transfer for courses that could be assigned to the core section
BA - Accounting <i>(ER 2021)</i>		Studies Abroad		Studies Abroad (Business Administration) I, II, III, IV	4 x 6	Business Administration / Economics	No credit transfer for courses that could be assigned to the specialisation section
BA - Corp. Dev. <i>(ER 2021)</i>		Studies Abroad		Studies Abroad (Business Administration) I, II, III, IV	4 x 6	Business Administration / Economics	No credit transfer for courses that could be assigned to the specialisation section
BA - Finance <i>(ER 2021)</i>		Studies Abroad		Studies Abroad (Business Administration) I, II, III, IV	4 x 6	Business Administration / Economics	No credit transfer for courses that could be assigned to the specialisation section
BA - Marketing <i>(ER 2021)</i>		Studies Abroad		Studies Abroad (Business Administration) I, II, III, IV	4 x 6	Business Administration / Economics	No credit transfer for courses that could be assigned to the specialisation section
BA - SCM <i>(ER 2021)</i>		Studies Abroad		Studies Abroad (Business Administration) I, II, III, IV	4 x 6	Business Administration / Economics	No credit transfer for courses that could be assigned to the specialisation section
Business Analytics & Econometrics <i>(PO 2021)</i>		Studies Abroad I		Studies Abroad (Business Analytics&Econometrics) I	6	Business Admin, Economics, Information Systems, Business Analytics, Econometrics	No credit transfer for courses that could be assigned to the Core Section or to the Compulsory section of the Specialisation Section
		Studies Abroad II		Studies Abroad (Business Analytics&Econometrics) II	6	Business Admin, Economics, Information Systems, Business Analytics, Econometrics	
			Bus. Analytics Track	Studies Abroad in Bus. Analytics I	6	Business Analytics	
			Bus. Analytics Track	Studies Abroad in Bus. Analytics II	6	Business Analytics	
			Bus. Analytics Track	Studies Abroad in Bus. Analytics III	6	Business Analytics	
			or Econometrics Track	Studies Abroad in Econometrics I	6	Econometrics	
			Econometrics Track	Studies Abroad in Econometrics II	6	Econometrics	
		Econometrics Track	Studies Abroad in Econometrics III	6	Econometrics		
Economics <i>(ER 2021)</i>		Economics		Studies Abroad in Economics I	6	Economics	No credit transfer for courses that could be assigned to the Core Section
		Economics		Studies Abroad in Economics II	6	Economics	
		Economics		Studies Abroad in Economics III	6	Economics	
		Management & Social Sciences		Studies Abroad (Economics) I and II	2 x 6	Business Administration / Social Sciences <i>(and pre-selected courses of selected STAP Universities*)</i>	
Health Economics <i>(ER 2021)</i>			Management	Studies Abroad in Health Care Management V	6	Health Econ. / Business Administration / Econ. / Soc. Sciences / Medicine	No credit transfer for courses that could be assigned to the Core Section
			Medicine	Studies Abroad in Health Care Management I	6	Health Econ. / Business Administration / Econ. / Soc. Sciences / Medicine	
			System	Studies Abroad in Health Care Management II	6	Health Econ. / Business Administration / Econ. / Soc. Sciences / Medicine	
			Medicine	Studies Abroad in Health Care Management III	6	Health Econ. / Business Administration / Econ. / Soc. Sciences / Medicine	
			BWL	Studies Abroad in Health Care Management IV	6	Health Econ. / Business Administration / Econ. / Soc. Sciences / Medicine	
Information Systems <i>(PO 2021)</i>			Information Systems	Studies Abroad in Information Systems	6	Information Systems / Informatics	No credit transfer for courses that could be assigned to the core section or to the specialisation section Information Systems
		Studies Abroad		Studies Abroad (Information Systems) I, II, III, IV	4 x 6	Business Administration / Econ. / Soc. Sciences	No credit transfer for courses that could be assigned to the core section
Sociology: Social and Economic Psychology <i>(ER 2021)</i>		Studies Abroad I		Studies Abroad (Sociology) I und II	2 x 6	Business Administration / Econ. / Soc. Sciences	No credit transfer for courses that could be assigned to the core section
		or Studies Abroad II		Studies Abroad (Sociology) I, II, III, IV	4 x 6	Business Administration / Econ. / Soc. Sciences	No credit transfer for courses that could be assigned to the core section
Sociology: Social Research <i>(ER 2021)</i>		Studies Abroad I		Studies Abroad (Sociology) I und II	2 x 6	Business Administration / Econ. / Soc. Sciences	No credit transfer for courses that could be assigned to the core section
		or Studies Abroad II		Studies Abroad (Sociology) I, II, III, IV	4 x 6	Business Administration / Econ. / Soc. Sciences	No credit transfer for courses that could fall into the core section
Economic Education <i>(ER 2021)</i>		Studies Abroad		Studies Abroad (Economic & Business Education) I, II, III, IV	4 x 6	Business Administration / Econ. / Soc. Sciences / Information Systems	Modules "Studies Abroad" are only available for: Studienrichtung II, Betriebliches Profil

* Aarhus University (Economics), University of Amsterdam (Economics), University Clermont Auvergne (Economics), Hitotsubashi University, (Economics), ITAM (Economics), KOBE University (Economics), Keio University (Economics), Université Paris, Pantheon-Sorbonne (Economics)

International Management <i>(ER 2021)</i>	Advising for "Studies Abroad (International Management)" modules is provided by the CEMS Programme Managers (in the Center for International Relations).
--	--

	(Master) Modules "Studies Abroad" (ER 2021)					Special Requirements <small>(see also "general requirements" on previous pages)</small>	
Study programme	Core section	Supplementary section / Group	Specialisation section / Group	Module (see Module catalogue) <small>https://wiso.uni-koeln.de/en/studies/documents-and-media/master-er-2021</small>	ECTS	credit transfer from following study areas:	Exclusion
Economic Research <i>(ER 2021)</i>	Advising for "Studies Abroad (Economic Research)" modules is provided by the Economic Research Programme Directors.☒						
Double Degree students <i>(ER 2021)</i>	Advising for "Studies Abroad" modules is provided by the Double Master's Programme Manager (in the Center for International Relations).☒						